

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 20-03-2023 01:02:01 PM Subject: MATERIAL INFORMATIONS DESCLOSURE</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين / الأردن التاريخ: 20-03-2023 01:02:01 PM الموضوع: الافصاح عن معلومات جوهرية</p>
<p>With reference to your letter sent from your side number 2/3/00931 on 14/03/2023 contained your request to disclose of how our company ( GULF INSURANCE COMPANY – JORDAN ) connecting in both direct or indirect on the American banks that were declared bankrupt, kindly note that we didn't have any financial effect in both direct or indirect way behalf our company, that's because we don't have any connection with those banks</p>	<p><b>الافصاح عن معلومات جوهرية</b> بالإشارة إلى كتابكم الوارد رقم 2/3/00931/23 بتاريخ 14/03/2023 المتضمن طلبكم عن بيان مدى وجود انكشاف لشركتنا (مجموعة الخليج للتأمين / الأردن) بشكل مباشر أو غير مباشر على البنوك الامريكية التي تم الاعلان عن إفلاسها. يرجى العلم بأنه لا يوجد أثر مالي للانكشاف بشكل مباشر أو غير مباشر على شركتنا حيث لا يوجد تعامل مع هذه البنوك. مرفق طيه كتابنا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام</p>
<p>16-03-2023</p>	<p>16-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas</p>